

# XPLORER4

## BIOGRAPHY

Depuis 2004, le vaisseau Xplorer4 sillone les scènes avec son Melodic World Metal. C'est en 2007 que le premier CD voit le jour et 2017 pour le second CD (Xploration) instrumental. En 2018 avec un tout nouveau line up composé de Thierry Pontet (Gtr), Joey Thibaudeau (Vocal), Phil Arnaud (drums) et Laurent Beteille (Bass) que le groupe fait la première partie de Michael Lee Firkins à Marseille, joue pour le Gazoline Days à Port Barcares et aux Giants Of Rock Aigues Mortes. Un troisième album «Space Xplorer4» sort en novembre 2019 et Xplorer4 part en tournée dans le nord passant par Paris et Orléans.

Since 2004, the Xplorer4 shuttle land on stages with his Melodic World Metal. It's in 2007 that the first CD comes out and 2017 for the second one CD (Xploration) instrumental. Then in 2018 with a brand new line up with Thierry Pontet (Gtr), Joey Thibaudeau (Vocal), Phil Arnaud (Drums) and Laurent Beteille (Bass), the band open for Michael Lee Firkins in Marseille, play for the Gazoline Days in Port Barcares and Giants Of Rock Aigues Mortes. A third album «Space Xplorer4» comes out in november 2019 and Xplorer4 go on tour in the North passing by Orléans and Paris.

## DISCOGRAPHY



**XPLORER4**  
Released in 2007  
Self Produced



**SPACE XPLORER4**  
Released in 2019  
Label M&O Music / Season Of Mist



**XPLORATION**  
Released in 2017  
Self Produced

IN STORES ALL OVER THE WORLD AND ON MOST MAJOR DIGITAL PLATFORMS



# XPLORER4

## CHRONIQUES

### Chronique - FRENCH-METAL.COM

«Xplorer4 propose ici un album conceptuel mais aussi quinze titres à l'ancienne oscillant entre Hard, Heavy, pointe de glam et touche de FM. Typiquement le genre d'oeuvre qui risque d'attirer un public de passionnés, amoureux de cette époque.»

### Chronique - METAL TEMPLE

«The passion for Rock and Metal genres from the past is the clearest trend inside the scene throughout the world. To do something influenced by the past is not a sin at all, if you can deal with the influences to a point of sounding personal. Some good works can be heard from bands that research in the past. And the French quartet XPLORER4 is one of them, as "Space" shows clearly.»

### Chronique - METAL ACADEMY

«Cette évasion musicale fait cheminer l'auditeur à travers le milieu metal traditionnel, heavy ou speed, et des influences world music. Un parcours sonore qui ne laisse pas en reste les compétences du guitariste en proposant des solis inspirés de ses influences. On entre dans ces caractéristiques usitées, on se rapproche par instant de formations telles que Scorpions, Iron Maiden... de guitars heroes nommés Malmsteen, Satriani ou Michael Schenker.»

## VIDEOS



SPACE XPLORER4 / CLIP



YOUTUBE CHANEL  
WORLDRCKER GROUP XPLORER4



## GIGS

TO COME :  
17/04/21 Cobra Bike Bellegarde (FR)

PAST :  
13/03/20 Le Tarmac St Jean De Vedas (FR)  
07/02/20 BTR Manduel (FR)  
23/11/19 Le Tarmac St Jean De Vedas (FR)  
28/09/19 American Day Paris (FR)  
27/09/19 Blue Devil Orléans (FR)  
09/08/19 Giants Of Rock Aigues Mortes (FR)  
19/07/19 Saussan (FR)  
10/05/19 Cherydon Marseille (FR)  
14/04/19 Gazoline Day Port Barcares (FR)  
05/02/19 Black Pub Frontignan (FR)

**RADIOS PLAY ON**  
ROCK EN STOCK  
METAL FURY  
METAL FROM THE CRYPT  
TAPAGE NOCTURNE  
L'AUTRE MONDE  
RADIO CAMPUS LILLE  
RIFF D'ENFER  
OVERDRIVE

....



## CONTACT

M & O Music (Label) : +33/0663378449 info.music@m-o-music.com www.m-o-music.com  
M & O Office (Promotion) : +33/0663378449 contact@m-o-office.com www.m-o-office.com  
Info : +33/0616122569 thierrypontet7@gmail.com

